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Om den lagliga graffitiväggen i Tanto

Svar på skrivelse från Christoffer Järkeborn m.fl. (M), Anne
Lie Elfven (L) och Leif Kroon (KO)

Förvaltningens förslag till beslut

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning som svar
på skrivelsen.

Ann-Christin Jenven
stadsdelsdirektör

Sammanfattning

Södermalms stadsdelsnämnd gav stadsdelsförvaltningen 2017-08-
24 i uppdrag att bereda en skrivelse från Christoffer Järkeborn (M),
Anne-Lie Elfven (L), och Leif Kroon (KD) om den lagliga
graffitiväggen vid Tanto. Skrivelsen fokuserar på miljön och
luftkvaliten i anslutning till graffitiväggen. Skrivelsens författare
önskar därför:

Att stadsdelsförvaltningen utför tester i anslutning till
väggen och kontrollerar luftkvaliten. Gärna i samarbete med
miljöförvaltningen. Viktigt att mätningen sker vid olika
tillfällen men också vid tillfällen då väggen används i stor
utsträckning.

Att stadsdelsförvaltningen tar fram förslag på hur problemen
med eventuella luftproblem samt den stickande lukten i
anslutning till väggen kan åtgärdas.

För att uppnå bästa resultat av mätningarna och förslag till åtgärder
föreslår förvaltningen att de utförs under våren 2018.
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Bakgrund

Södermalms stadsdelsnämnd gav stadsdelsförvaltningen 2017-08-
24 i uppdrag att bereda en skrivelse från Christoffer Järkeborn m.fl.
(M), Anne-Lie Elfven (L) och Leif Kroon (KD), som handlar om
den lagliga graffitiväggen i Tanto. Skrivelsen bifogas som bilaga i
tjänsteutlåtandet.

Ärendet

Av skrivelsen framgår i huvudsak följande. Det är viktigt att vi
säkerställer att den lagliga graffitiväggen i Tanto inte inverkar
negativt på miljön eller luftkvaliten i området, inte minst med tanke
på att väggen har ett mycket centralt läge där människor rör sig.
Skrivelsen fokuserar på miljön och luftkvaliten i anslutning till
graffitiväggen.

Enligt skrivelsen har synpunkter framförts från boende på
Södermalm om att det är en mycket stark lukt i anslutning till
väggen. Det framhålls i skrivelsen att det är viktigt att väggen inte
leder till miljöproblem eller dålig luft i anslutning till väggen.

Skrivelsens författare önskar därför:
Att stadsdelsförvaltningen utför tester i anslutning till
väggen och kontrollerar luftkvaliten, Gärna i samarbete med
miljöförvaltningen. Viktigt att mätningen sker vid olika
tillfällen men också vid tillfällen då väggen används i stor
utsträckning.

Att stadsdelsförvaltningen tar fram förslag på hur problemen
med eventuella luftproblem samt den stickande lukten i
anslutning till väggen kan åtgärdas.

Ärendets beredning

Ärendet har beretts av stadsmiljöenheten inom Södermalms
stadsdelsförvaltning. Ärendet har behandlats i förvaltningsgruppen,
pen-sionärsrådet och ungdomsrådet den 22 januari och i rådet för
funk-tionshindersfrågor den 23 januari 2018.

Förvaltningens synpunkter och förslag

Stadsdelsförvaltningen anser att det är av yttersta vikt att
frågeställningarna i skrivelsen utreds.

Skrivelsens författare framför att det är viktigt att mätningen sker
vid olika tillfällen, men också vid tillfällen då väggen används i stor
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utsträckning samt att förvaltningen tar fram förslag till åtgärder mot
eventuella lukter.

För att uppnå bästa resultat av mätningarna och förslag till åtgärder
föreslår förvaltningen därför att de utförs under våren 2018.

Bilaga

Skrivelse om den lagliga graffitiväggen i Tanto av Christoffer
Järkeborn m.fl. (M), Anne-Lie Elfven (L) och Leif Kroon (KO).



Södermalms stadsdelsnämnd

Skrivelse

Christoffer Järkeborn mfl (M)
Anne-Lie Elfven (L)
Leif Kroon (KD)

Skrivelse om den graffitiväggen vid Tanto

Oavsett vad man tycker om grafittiväggen så är den nu på plats och används flitigt. Det är
viktigt att vi säkerställer att väggen inte inverkar negativt på miljön eller luftkvaliten i
området, inte minst med tanke på att väggen har ett mycket centralt läge där många människor
rör sig. Denna skrivelse fokuserar på miljön och Iuftkvaliten i anslutning till graffitiväggen.

Under sommaren har vi pratat med flera boende på Södermalm som påpekat att det är mycket
stark kemisk lukt i anslutning till graffitiväggen. Denna lukt känns både när man går på bron
men också vid trappen samt promenadstråket i anslutning till väggen. Flera av de som målar
graffiti använder skyddsutrustning, t.ex. andningsmask, vilket är bra. Men det är också viktigt
att väggen inte leder till miljöproblem eller dålig luft i anslutning till väggen.

Vi önskar därför:
Att stadsdelsförvaltningen utför tester i anslutning till väggen och kontrollerar
luftkvaliten. Gärna i samarbete med miljöförvaltningen. Viktigt att mätningen sker vid
olika tillfällen men också vid tillfällen då väggen används i stor usträckning.
Att stadsdelsförvaltningen tar fram förslag på hur problemen med ev. luftproblem
samt den stickande lukten i anslutning till väggen.


